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Vragen voor het vragenhalfuur raad 30 juni 2020 
 
 

 
 
Onderwerp: Leeghwaterbrug 
 
 
Geachte voorzitter, 
 
 

Al eerder heeft de HOP aandacht gevraagd voor de bereikbaarheid van Heerhugowaard naar 
aanleiding van het bouwfiasco Leeghwaterbrug. Bij de laatste vragen van de HOP, begin dit jaar, 
deed u onder meer de verwachting dat na de afronding van de bouwwerkzaamheden de overlast 
voor het wegverkeer zou verminderen en de bereikbaarheid zou verbeteren. Inmiddels zijn we in 
de afgelopen twee weken meermalen overvallen geweest door (langdurige) storingen aan de 
brug. Daarbij kwam tevens weer naar voren dat de brug een bottle neck is voor de 
bereikbaarheid, niet alleen voor Heerhugowaard, maar ook voor Langedijk. 
  
Vragen 
1. Is het college bereid bij de provincie onze zorgen te uiten over de kwaliteit van de 

Leeghwaterbrug en daarbij stevig aan te dringen op oplossingen voor betere bereikbaarheid 
van onze regio? 

2. Is het college bereid met de gemeente Alkmaar op te trekken in het benaderen van de 
provincie voor snel te realiseren oplossingen voor de westring van Alkmaar? 
 

R. Schoemaker 
Fractievoorzitter HOP 
 
 

 
Onderwerp: Samenwerking gemeente Kalisz 
 
 
Geachte voorzitter, 
 
In Polen zijn de presidentsverkiezingen volop aan de gang en op 12 juli 2020 is 
er nog een tweede stemronde. Hier wordt dan, zoals het er naar uit ziet, de 

nieuwe president gekozen. De keuze is tussen Trzaskowski en Duda. Laatstgenoemde is niet 
geheel onomstreden door zich af te keren tegen de EU en zijn uitspraken over de LHBT-
gemeenschap. Zo heeft hij aangegeven dat homo’s nog destructiever zouden zijn dan het 
communisme. Een verschrikkelijke opmerking. 
 
Heerhugowaard heeft al jarenlang een samenwerking met Kalisz, een Poolse gemeente. Deze 
samenwerking bestaat reeds 28 jaar en is gericht op het kennis delen. Waar het ooit begon als 
eenzijdige hulpverlening en kennisoverdracht, is de samenwerking steeds meer gegroeid naar 
uitwisseling van afgevaardigden van gemeentebesturen en leerlingen van middelbare scholen. 
 
De uitspraken die Duda heeft gedaan in combinatie met de reële mogelijkheid dat hij de president 
van Polen wordt heeft ons doen besloten om vragen te stellen over de samenwerking met de 
gemeente Kalisz en deze samenwerking tegen het licht te houden. 
 
Vragen 
 

1. Hoe actief is de samenwerking nog met de gemeente Kalisz? 
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2. In 2015 is er een motie ingediend door verschillende partijen voor meer tolerantie voor de 
LHBT-gemeenschap (Bij15-257). Hoe ziet u de uitspraken van Duda in het licht van deze 
aangenomen motie uit 2015? 

3. Mocht Duda president worden van Polen. Is het college dan bereid om de samenwerking 
met Kalisz te heroverwegen en wellicht te beëindigen? 

 
S. Visser 
Fractievoorzitter Nederland Duurzaam 
 

 


